



23.1.2024

VN/1435/2024
VM012:00/2024
Liite 2
Julkinen

Vero-osasto
Minna Upola

TYÖNANTAJASUORITUSTEN VÄHIMMÄISMÄÄRÄN LASKENTA VEROVUODELLE 2024

Ennakonpidätysten vähimmäismäärä

Ennakonpidätysten vähimmäismäärät on laskettu siten, että verovuoden 2023 kuukausikohtaisia ennakonpidätyksiä on korotettu 4,0 prosentilla huomioiden myös edellisvuoden poikkeavat ilmoitustapahtumat.

Ennakonpidätysten kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2024	Euroa
Helmikuu	2 809 000 000
Maaliskuu	2 783 000 000
Huhtikuu	3 007 000 000
Toukokuu	3 039 000 000
Kesäkuu	2 888 000 000
Heinäkuu	3 266 000 000
Elokuu	3 040 000 000
Syyskuu	2 859 000 000
Lokakuu	2 887 000 000
Marraskuu	2 871 000 000
Joulukuu	2 960 000 000
2025	
Tammikuu	3 307 000 000
Yhteensä	35 716 000 000

Työnantajan sairausvakuutusmaksun vähimmäismäärä

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä on laskettu Kansaneläkelaitoksen vuoden 2023 työnantajan sairausvakuutusmaksun perusteena olevan palkkasumman pohjalta. Vuoden 2024 vähimmäismäärät perustuvat palkkasumman 3,7 prosentin kasvuarvioon.

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2024	Euroa
Helmikuu	98 158 000
Maaliskuu	98 485 000
Huhtikuu	105 135 000
Toukokuu	108 945 000
Kesäkuu	103 849 000
Heinäkuu	129 069 000
Elokuu	117 856 000
Syyskuu	103 275 000
Lokakuu	104 620 000
Marraskuu	101 695 000
Joulukuu	103 345 000
2025	
Tammikuu	96 463 000
Yhteensä	1 270 895 000